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Štev.: _____________________ 

Datum: 12. 10. 2023 

 

Zapisnik  

1. redne seje Sveta staršev SGGOŠ.StG Ljubljana, ki je bila v četrtek, 12. oktobra 2023, 

ob 16.30 v učilnici 112, na SGGOŠ.STG Ljubljana. 

 

Prisotni: Lista prisotnosti je priložena. Prisotnih je bilo 23 staršev. 

 
Ravnatelj je pozdravil navzoče in predlagal dnevni red: 
 
Dnevni red:  
 

1. Konstituiranje sveta staršev, izvolitev predsednika/-ce sveta staršev SGGOŠ.StG Ljubljana. 
2. Izvolitev nadomestnega člana Sveta zavoda in izvolitev potrebnih članov predstavnikov staršev v 
     komisije in odbore SGGOŠ.StG Ljubljana. 
3. Poročilo o realizaciji LDN SGGOŠ.StG Ljubljana v šolskem letu 2022/23. 
4. Predstavitev letnega delovnega načrta zavoda SGGOŠ.StG Ljubljana za šolsko leto 2023/24. 
5. Šolska pravila o šolskem redu na SGGOŠ.StG Ljubljana. 
6. Poročilo ravnatelja o aktualnih zadevah na SGGOŠ.StG Ljubljana. 
7. Pobude, predlogi, vprašanja. 

 

K 1.  Konstituiranje sveta staršev, izvolitev predsednika/-ce sveta staršev SGGOŠ.StG Ljubljana. 

Svet se je konstituiral. Ravnatelj, G. Jager, je predlagal izvolitev predsednika in namestnika ter 

predstavil njuno delo. Starši so razpravljali in izvolili: 

- predsednika Sveta staršev SGGOŠ.StG Ljubljana: Peter Keček (T1B), 

- namestnico predsednika Sveta staršev SGGOŠ.StG Ljubljana: Tanja Mrša (StG2A). 

 

SKLEP 1.1.1.: Svet staršev SGGOŠ.StG Ljubljana potrdi izvolitev predsednika Sveta staršev 

SGGOŠ.StG Ljubljana Petra Kečka (T1B) in namestnico predsednika Sveta staršev SGGOŠ.StG 

Ljubljana Tanjo Mrša (StG2A). 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Vodenje sestanka je prevzel novoizvoljen predsednik. 
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K 2.  Izvolitev nadomestnega člana Sveta zavoda in izvolitev potrebnih članov predstavnikov 

staršev v komisije in odbore SGGOŠ.StG Ljubljana. 

 

Ravnatelj razloži delo Sveta zavoda ter predstavi njegovo shemo. V Svetu zavoda so trije predstavniki 

Sveta staršev. Ravnatelj razloži, da članstvo v Svetu zavoda traja do zaključka mandata Sveta zavoda v 

tem sklicu oz. do prenehanja statusa dijaka na SGGOŠ.StG Ljubljana.  

Starši so za člana Sveta zavoda SGGOŠ.StG Ljubljana predlagali Petra Kečka (T1B), od prej sta v Svetu 

zavoda Štefka Vrbinc (U3B) in Katja Senčar (T2A). 

Svet staršev je moral izvoliti tudi člana upravnega odbora šolskega sklada SGGOŠ.StG Ljubljana. 

Predlagali so Snežano Janković (T2B). 

SKLEP 1.2.1.: Svet staršev SGGOŠ.StG Ljubljana je soglasno potrdil izvolitev predlaganih članov za 
Svet zavoda in člana upravnega odbora šolskega sklada SGGOŠ.StG Ljubljana.  

Član Sveta zavoda SGGOŠ.StG Ljubljana je Peter Keček (T1B), nova članica upravnega odbora 
šolskega sklada SGGOŠ.StG Ljubljana pa je Snežana Janković (T2B). 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Starši so potrdili tudi dva dijaka dijaške skupnosti, ki sta člana upravnega odbora šolskega sklada 
SGGOŠ.StG Ljubljana. Dijaka sta Kristijan Davidović (StG1A) in Tia Grebenc (T1A). 

Dijaka sta bila soglasno potrjena. 

 

K 3.  Poročilo o realizaciji LDN SGGOŠ.StG Ljubljana v šolskem letu 2022/23. 

 

Ravnatelj točko prične s povzetkom LDN, nadaljuje pa s stavkom, da smo veliko delali in veliko stvari 

opravili v šolskem letu 2022/2023. Predvsem smo »delali« na pouku v vseh letnikih na vseh ravneh. 

Ravnatelj G. Jager je predstavil Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023 

in izpostavil: splošno oceno dela, število dijakov za začetku (711 dijakov) in na koncu šolskega leta 

(664 dijakov), kadrovsko zasedbo, ki se je glede na prejšnje šolsko leto pričela krepiti, učni uspeh s 

posebnostmi, realizacijo, izvedbo PUD-a,  izvedbo tečaja slovenščine za tujce in DSP, ki ga je šola v 

celoti izvedla. Predstavil je rezultate zaključnega izpita in poklicne mature, ki so bili zelo dobri, dobili 

pa smo tudi 2 zlata maturanta. Ravnatelj je poudaril, da je bilo število popravnih izpitov manjše kot v 

letu prej, a si šola želi število teh izpitov še zmanjšati, hkrati pa obdržati nivo znanja. Želja SGGOŠ.StG 

Ljubljana je namreč, da bi se v šolskem letu 2023/2024 zmanjšalo število popravnih/dopolnilnih 

izpitov in bi se povečala prehodnost dijakov iz letnika v letnik. 

Lanskoletni vpis dijakov v prve letnike in potek šolskega leta je bil po mnenju ravnatelja zelo stresen 

tako za vodstvo šole, učitelje in nenazadnje tudi za dijake, predvsem zaradi velikega števila vpisanih.  

V šolskem letu 2022/2023 so se dijaki udeležili različnih tekmovanj tako na športnih kot na strokovnih 

področjih, zaradi tega se je tudi število pohval in priznanj zelo povečalo in šola je zaznala, da so dijaki 

željni tekmovanj in sodelovanja v različnih dejavnostih, med drugimi tudi v projektu Erasmus + in 

Erasmus mobility, ki smo ga v lanskem letu testno zagnali. Poleg zgoraj naštetih dodatnih aktivnosti 

se je šola aktivno ukvarjala tudi z zdravjem dijakov v »zdravi šoli«. Izvedenih je bilo veliko predavanj  

na temo zdravega življenja, oziroma kaj lahko naredijo dijaki za svoje zdravje. 
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Ravnatelj je izpostavil, da se je v prvih mesecih leta 2023 spremenilo ime šole in je od takrat naprej 

Srednja gradbena, geodetska, okoljevarstvena šola in strokovna gimnazija Ljubljana, s kratico 

SGGOŠ.StG Ljubljana. 

V nadaljevanju je predstavil tudi materialne pogoje in dejavnosti ter projekte in investicije.  

Ob koncu točke ravnatelj povzame, da so bili dijaki zelo dinamični, predvsem dijaki 1. letnikov, 

medtem ko dijaki 2. 3. in 4. letnikov niso problematični. Kljub sprotnim težavam je ravnatelj s šolskim 

letom 2022/2023 generalno zadovoljen. 

Pripomb na poročilo o realizaciji LDN-ja ni bilo. 

(Starši so zastavili nekaj vprašanj, ki bodo skupaj z odgovori zbrani na koncu zapisnika, pod točko razno) 

Svet staršev je bil seznanjen s Poročilom o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/2023. Na poročilo ni 

bilo pripomb. 

 

K 4.  Predstavitev letnega delovnega načrta zavoda SGGOŠ.StG Ljubljana za šolsko leto 2023/24. 
 

Ravnatelj je predstavil Letni delovni načrt SGGOŠ.StG Ljubljana za šolsko let 2023/2024. Poudaril je, 

da je število dijakov precej višje (822 dijakov) kot lansko šolsko leto, a na samo število oddelkov to 

pretirano ne vpliva, ker so se v letošnjem letu polnili tudi oddelki, ki so bili do sedaj bolj prazni. 

Veliko aktivnosti se bo izvedelo že v septembru (spoznavni tabor, športno-kulturi dnevi …) 

V šolskem letu 2023/2024 želi šola doprinesti spodbudno učno klimo v oddelke. Veliko se ukvarjamo 

s posamezniki. Tudi primere, ki so zelo težki, obvladamo, rešujemo pa jih s pomočjo staršev, ki z 

nami zelo dobro sodelujejo. V letošnjem letu smo povečali ekipo svetovalnih delavk. Zdaj za dijake 

skrbijo 3 pedagoginje in ena psihologinja. 

Šola ima trenutno 11 različnih izobraževalnih programov - od dvoletnih, triletnih, štiriletnih 

programov ter strokovno gimnazijo. Pri večini dijakov smo bili letošnje leto pri vpisu 1. izbira. 

Trenutno imamo 35 oddelkov, ki jih poučuje 65 učiteljev in ostali pedagoški delavci. 

Ravnatelj se je malce ustavil in razložil princip Erasmus mobilitija (tudi financiranje in izbor primernih 

dijakov) in je poudaril, da ta Erasmus sicer ni namenjen gimnazijcem, vendar bomo mi poizkusili tudi 

njim ponuditi to možnost. Predvsem izbiramo države in podjetja, ki lepo skrbijo za dijake, pred 

samim odhodom preverimo delodajalce in nastanitve. Predstavil je tudi naš OIV program dejavnosti, 

ki so pestre in na visokem nivoju, vse v dobrobit dijakov. 

Ravnatelj je povzel vse načrtovane sanacije in adaptacije, ki jih želimo izvesti v tem šolskem. 

Prostorski razvoj SGGOŠ.StG Ljubljana se zaenkrat ne bo spreminjal. Nekaj rezerve v prostorih še 

imamo in naša šola naj bi »prenesla« do 37 oddelkov. Imamo še rezervo v malo manjših oddelkih. Ni 

pa nobenega govora o dinamiki urnika. Dvoizmenski pouk NE pride v poštev. Z večjim vpisom gledamo 

naprej za cca 7 let, ko bodo pričele generacije počasi številčno upadati. 

Glede športa se je šola že v lanskem letu odločila za medrazredne turnirje v fantovskem nogometu, v 

letošnjem letu pa temu športu dodajamo še košarko, odbojko, rokomet in ženski nogomet. Na ta način 

povezujemo oddelke in vse dijake nasploh. 
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Ob zaključku predstavitve LDN-ja za šolsko leto 2023/2024 ravnatelj doda, da šola želi postaviti višje 

cilje v znanju, da želimo zmanjšati število popravnih/dopolnilnih izpitov za 20 %, da bomo delavci šole 

vpeti v veliko projektov skupaj z dijaki, ker smo tega navajeni in da si želimo mirno in dobro šolsko 

leto. 

Pripomb na predstavitev LDN-ja ni bilo. 

Svet staršev je bil seznanjen z LDN za šolsko leto 2023/2024, na vsebino ni bilo pripomb. 

(Starši so zastavili nekaj vprašanj, ki bodo skupaj z odgovori zbrani na koncu zapisnika, pod točko razno.) 

 

K 5.  Šolska pravila o šolskem redu na SGGOŠ.StG Ljubljana. 

Šolski red dobro funkcionira, dodelali smo ga le v posameznih delih. Ravnatelj je zbranim staršem predstavil 

celotni šolski red in poudaril spremembe, ki smo jih vnesli (kanjenje in uživanje ostali tobačnih/nikotinskih 

proizvodov, opravičevanje odsotnosti, uporaba mobilnih telefonov …). 

V šolskih pravilih smo zapisali dodatne ukrepe za stvari, ki smo jih smatrali kot ponavljajoče, to pomeni, da smo 

stopnjevali tudi ukrepe (na primer po opominu ukor, itd.) 

Prenovljeni šolski red je na voljo na šolski spletni strani. 

Vprašanj, predlogov in pripomb ni bilo. 

 

K6.   Poročilo ravnatelja o aktualnih zadevah na SGGOŠ.StG Ljubljana. 

Ravnatelj je podal nekaj sprememb, in sicer uporabnina omaric se zviša na 6 €. Poudari, da se 

omarice odlično obnesejo in dobro funkcionirajo. Da pa smo pričeli z menjavo ključavnic. Postopno 

prehajamo od ključkov na številčne ključavnice. Te se bodo menjale postopoma pred začetkom 

novega šolskega leta. 

Pri malici smo digitalizirali delitev in prevzem malice. Vsi dijaki so prejeli čip kartice, s katerimi lahko 

prevzemajo malico. Kartica je last dijaka, šola pa jih kupi in tiska. Za kartico dijak plača 5 €. Plačilo je 

enkratno za vsa leta šolanja. 

Trenutno šola odira novo investicijo: šolsko dvigalo. 

  

Pripomb ni bilo. 

(Starši so zastavili nekaj vprašanj, ki bodo skupaj z odgovori zbrani na koncu zapisnika, pod točko razno.) 

 

K 7. Pobude, predlogi, vprašanja.  

1V: Kdaj si lahko dijaki izberejo 5. predmet, ki ga želijo delati na poklicni maturi? 

1O: Dijaki so vsako leto o izbiri 5. predmeta seznanjeni na koncu 3. letnika, oziroma na koncu 1. 

letnika v PTI programu.  Dijaki se potem do 1. 9. prijavijo na ANG (in ostale jezike) in nekje do 

sredine septembra na MAT. Za vse obveščanje in točne datume poskrbi naš tajnik poklicne mature, 

ki jih tudi obišče v 3. letniku in jih seznani s pravili in z letnim koledarjem PM. 

2V: Ali bi lahko poročilo LDN in ostale dokumente dali na vpogled vsem staršem in se samo 

predstavnikom? 



 
 

5 

2O: Šola bo na spletni strani šole naredila nov zavihek SVET STARŠEV ZAVODA, na katerega bomo 

pripeli LDN in zapisnike sej staršev ter šolski barometer. Tako bodo te stvari na vpogled vsem staršem. 

3V: Ali dijaki smejo obiskovati šolski fitnes in kdaj jim je to omogočeno? 

3O: Fitnes je za dijake (za individualno uporabo) dovoljen. Je pa trenutno zelo malo zanimanja. 

Praviloma ni nobenih ovir za uporabo. Dijaki lahko pridejo v tajništvo in se individualno dogovorijo z 

vodstvom. Uporaba fitnesa je omogočena v popoldanskem času, a morajo biti dijaki tako dogovorjeni. 

Brez dogovora z vodstvom obiskovanje ni mogoče. 

4V: Nekateri starši (predvsem 1. letniki) so izpostavili problem z malico. Težava pri razdeljevanju in v 

porcijah, kvaliteti.  

4O: Šola vsako leto opravi anketo o zadovoljstvu s prehrano ravno zaradi tega, ker se veliko ukvarjamo 

s kvaliteto in nenazadnje tudi z razdeljevanjem prehrane. Pitnik, ki smo ga postavili lansko šolsko leto, 

odlično funkcionira in s tem pitnikom zagotavljamo pijačo VSEM dijakom brezplačno (ne glede na to, 

ali malico imajo ali ne). Število naročenih dijakov na malico se je povečalo, kar pomeni, da je malica 

vseeno v mejah pričakovanja. Bili smo presenečeni, da veliko dijakov preferira toplo malico. Ponudba 

malice je dobra, dijaki lahko izbirajo med 10 meniji. V letošnjem letu smo prešli na razdeljevanje 

malice preko digitalnega sistema, kar pomeni, da dijaki dejansko prevzamejo malico, ki so jo naročili 

in ne prihaja do kraj ali zamenjav. Sistem nam omogoča dokaj hitro razdeljevanje malice, ker vsi dijaki 

(več kot 400) malico prevzamejo znotraj 15 minut. Na šoli smo uredili tudi glavno jedilnico in nekaj 

dodatnih kotičkov, kjer lahko dijaki malico v miru pojedo. Šola se trudi v smeri, da je prehrana 

najboljša možna in da je razdeljena brez stresa in v hitrem času, prav tako se trudimo, da lahko dijaki 

v miru pojedo. 

Kljub kritiki pa so v večini starši, ki so bili na sestanku, izbiro, kvaliteto in organizacijo malice pohvalili. 

Glede odjave malice so stari podali primer dobre prakse na drugi srednji šoli, ko je vsa malica za vse 

dijake odjavljena in si jo morajo dijaki sami prijaviti za vsak teden posebej. S tem se izognejo 

neplačanim obrokom, oziroma malici, ki ni prevzeta. 

 

 

Ravnatelj se je vsem zbranim zahvalil za sestanek in udeležbo. 

Sestanek se je zaključil ob 18:30. 

Zapisala:          Predsednik: 

Petra Žirovnik Grudnik       Peter Keček 

 

 

Priloge: 

- Lista prisotnosti (v arhivu) 

- Poročilo o realizaciji LDN SGGOŠ.StG Ljubljana 2022/2023 

- Letni delovni načrt SGGOŠ.StG Ljubljana 2023/2024 


